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The condemned man looked so doggishly submissive, it really seemed as if one might
allow him to roam the slopes freely, and only needed to whistle when it was time for
the execution, and he would come.' Kafka transformed the possibilities of the short
story, his unique imagination giving his dark tales a sense of dream-like logic and
unreality, in which their horrors are humorous and unease pervades. In these two
stories, a traveller is shown the workings of an elaborate machine with a bloody
purpose, and a son awakens unimagined resentments in his father. This book includes
"In the Penal Colony" and "The Judgement".
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以一个实质残忍的旁观者的角度，封杀另一种旧制度的残忍

-----------------------------
official坚守往日辉煌 权力荣光 好像很多作品里面都有这样的人设诶
最后一言不合自己上真的惊了 又会有谁来埋葬他来做个墓碑呢
还有还有最后traveller不愿意带soldier和prisoner走也很…唔 不是特别清楚想表达什么

-----------------------------
机器的运作关乎权力，而正义失序，语义崩溃，身体对于符号的解读动机恰恰源于权力
的压迫，机器最终似乎在军官那里成为一种体制幻想的结构。“You’ve seen yourself
how difficult the writing is to decipher with your eyes, but our man deciphers it with his
sounds.”

-----------------------------
非常棒的故事……查了下居然只有几个微电影和小语种改编。要是改编成大片，一定精
彩极了。

-----------------------------
最后没有让士兵和罪犯上船的情节，感受到了一丝寒意。有时候独善其身也是一种默许
。

-----------------------------
Horrified.

-----------------------------
浑身上下渗透的寒意

-----------------------------
所谓的教化与文明沦为hypocritical

-----------------------------
想永远记得感受到美的一刻

-----------------------------
It's actually a necessary sacrifice through a culture's development.
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书评

只是复制粘贴了自己看到觉得有意思的书评，非本人写。
原文链接：http://www.cliffsnotes.com/literature/m/the-metamorphosis-and-other-st
ories/summary-and-analysis/in-the-penal-colony-in-der-strafkolonie It is difficult to
imagine a more appropriate expressio...  
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